The sos8026 Modul V1.1 contains a macro or form. Printing this macro will result in sos8026 version statement.

Storing forms as macros into a printer will provide the following benefits:

· Significant reduction of data stream

· Faster printout of documents

· Security of „unchangable“ forms

· Seperation from data and form. This will prevent of reprinting old data on old forms, e.g leter heads.

The utility disk provides the following test files for evaluation:

· VERSION.TXT  (ASCII Format) 

· WINWORD\FORMULAR.DOC

The macro is called through the followinng printer ESC-Sequence:


<27>&fs100y3x1S

Generally every application software is able to use automatic overlayed forms. For SAP just define a new print control and call it an ABAB or SAPScript. 

Note
The application will still have to positione the variable data as it is doing right now.

For the implementation of additional fonts, forms or logos, you may choose out of the following methods:

1. Purchasing the sos8036 fonts as soft fonts in conjunction with an HP Flash Simm (Euroform!).


2. Send any PCL print file on floppy to stethos Systemhaus GmbH or one of the distribution adresses, listed on the next pages. For an additional fee we can implment your customization into the standard product.

__________________________________________________________________________________________________

Das sos8026 Modul V1.1 beinhaltet ein Makro mit dessen Ausdruck können Sie zum einen die tatsächliche Versionsnummer des Pro​duktes ermitteln. Darüberhinaus demonstriert dieses Makro das durch die Hinterlegung im Drucker folgende Vorteile entstehen:

· Reduzierung des Datenstroms

· Wesentlich schnellerer Druck

· Sicherheit bezglich unbefugte Änderungen

· Teilung von Daten und Fomrulare, so kann z.B. vermieden werden, daß Wiederholungsdrucke auf eventuell veralteten Briefbögen erfolgen.

Zum Test sind auf der Treiberdiskete folgende Dateien verfügbar:

· VERSION.TXT  (ASCII Format)

· WINWORD\FORMULAR.DOC

Der Aufruf des Makros erfolgt mitels folgender Sequenz:


<27>&fs100y3x1S

Prinzipiell kann jedes Anwendungsprogramm, welches zur Druckeransteuerung  die HP Druckersprache PCL Druckerspracheverwendet, auch ein Formular gleich mitaufrufen.  In SAP wird dazu ein eigenen Print Control benötigt, welches dann aus ABAB oder SAPScript angesteuert werden kann.

HINWEIS
Die Ansteuerung und die Positionierung der Variablen erfolgt jedoch wie gehabt durch die Anwendung. 

Für die implementierung zusätzlicher Schriften, Formulare sowie Logos etc. stehen Ihnen folgende Möglichkeiten offen:

1. Bezug der sos8036 Schriften als Softfonts in Verbindung mit dem HP Flash Simm.


2. Senden Sie eine PCL Druckdatei auf Diskette an die Firma stethos Systemhaus GmbH. Für ca. 100 DM werden wir Ihnen die Datei auf einen Tauschmodul zusenden. Ihr bereits gekauftes Modul ist dann innerhalb von 14 Tagen an uns zurückzusenden.

There are several ways to call macros form WordforWindows

The best way is to use the filed PRINT (DRUCK).

In order to see the filed you may have to switch on the in Extras->Options->Field function bottom

Here is the field:  DRUCK 27"&fs100y3x1S" \* FORMATVERBINDEN 
You may also write the command direct into the text: 
&fs100y3x1S
